
 

 

Protokoll fört vid Asperö vägförenings ordinarie årsstämma 2025-03-18  

för år 2025.  
 

 

 

 

1. Ordförande Joakim Axelsson hälsade alla välkomna och förklarade årsstämman öppnad. 

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Ingemar Taube valdes till ordförande för stämman. 

 

4. Gunilla Öberg valdes till sekreterare. 

 

5. Halle Olsen och Tore Lindstedt valdes att justera protokollet. 

 

6. Beslöts att stämman utlysts i stadgeenlig ordning. 

 

7. Verksamhetsberättelsen samt bokslutet för år 2024 lästes upp och godkändes. 

 

8. Revisorernas berättelse lästes upp och lades till handlingarna. 

 

9. Revisorerna tillstyrkte styrelsens ledamöter full ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024 och 

så beslöt stämman. 

 

10. Motion 1: Motionären framförde önskemål om att information från Vägföreningen skickas 

ut digitalt till medlemmarna. 

 

Styrelsens bemötande: Styrelsen delar motionärens uppfattning. Sedan den 4/1 -25 är det 

möjligt att registrera sin mailadress på (www.asperovag.se)  

Mötet ansåg att motionen uppfylls och ingen vidare åtgärd. 

 

Motion 2: Angående vägunderhåll. Motionären menar att styrelsen skall intensifiera sitt 

arbete med att hålla efter häckar o diken. Se bif.  

Planket vid skolan skymmer sikten det är ett problem.  

 

Mötet uppdrog åt styrelsen att åtgärda beskärningen av häckar och buskar med syfte att 

stärka trafiksäkerheten. Kostnaden faktureras berörd fastighetsägare 

 

För sent inkommen motion (6 februari) från Asperö Hjärtstartarförening, motion inskickad 

ang att äska 10.000;- kr till hjärtstartare.  

Frågan är angelägen och kommer att tas upp i styrelsen om den är förenlig med våra 

stadgar. 

 

11. Beslutades att föregående arvoden och ersättningar kvarstår. 

 

12. Stämman fastställde debiteringslängden för 2025 men följande ändring. Fastighet 1:076 

ändrade andelstal från 9 andelar till 5 andelar. 

 

13. Stämman beslöt att godkänna styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 

debitering för år 2025.  

http://www.asperovag.se/


 

 

 

14. Val av styrelseordförande:  

Joakim Axelsson valdes som ordförande  1 år 

 

15. Till ordinarie ledamöter valdes: 

Birgitta Öberg    2 år  

Gunilla Öberg    1 år  

Gustav Egedal Rydell   1 år 

Larus Oskarsson   2 år  

Daniel Hallberg   2 år 

 

 

 Till suppleanter på 1 år valdes:  

 Christoffer Håkansson  1 år  

 Lena Cange   1 år   

                                                                                                       

 

16. Som revisorer valdes Thomas Larson och Bo Lindgren båda på 1 år.                                                                                   

Till ersättare valdes Inger Blixt också de på 1 år. 

 

17.   Uppdrogs åt styrelsen att fungera som valberedning. 

 

18.  Övriga frågor:  

# Fråga ang detaljplanen Tångeberga. Vägföreningen har diskuterat vägen tillsammans 

med ABSF:s detaljplanegrupp för Tångeberga, Vägföreningen kräver en Bk3 

konstruktion av vägen i detaljplanen. 

 # Tore Lindstedt ställde frågan ang iordningsställande av samfällighetens del av vägen 

ner till Korshamn. Styrelsen fick uppdraget att se över alla enskilda vägar i samband med 

förättningen av ny väg upp till Tångeberget.  

 

19. Det justerade stämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt:  

Facebook och på vår hemsida asperovag.se. Anslås vid nya postrummet och Asperö 

Norra. Samt i postrummet. Om mailadressen finns skickas protokollet till mailadressen. 

 

20. Mötesordföranden tackade de deltagande för visat intresse och förklarade stämman 

avslutad. 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Öberg   Hans-Leif Olsen 

 

 

Justeras:    Tore Lindstedt 

 


